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Abstract (en)
In the method, in individual washing runs of a multiple-run overall washing operation, the degree of soiling of the washing liquid is determined and
the washing liquid is influenced depending on said degree of soiling. In order to reduce the water and energy requirement and the duration of the
programme, when a low degree of soiling has been determined at least one of the complete washing liquid exchanges or partial washing liquid
exchanges following in the overall washing programme is excluded. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Betreiben einer Geschirrspülmaschine wird in einzelnen Spülgängen eines mehrgängigen Gesamtspülganges
der Verschmutzungsgrad der Spülflüssigkeit ermittelt und in Abhängigkeit davon Einfluß auf die Spüflüssigkeit genommen. Um hierbei
eine Verminderung des Wasser- und Energiebedarfs sowie der Programmdauer zu erzielen, wird nach der Ermittlung eines minderen
Verschmutzungsgrades wenigstens einer der im Gesamtspülprogramm nachfolgenden kompletten Spülflüssigkeitswenchsel oder
Teilspülflüssigkeitswechsel ausgeblendet.
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